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یکصد و هفتادمین جلسه شورای شهر تهران 
روز گذشــته با نطق پیش از دستور رئیس 
کمیسیون معماری و شهرسازی شورای شهر 
تهران پیرامون مصوبات کمیسیون ماده 5، 
کار خود را آغاز کرد و این موضوع مورد بحث و 

بررسی نمایندگان مردم قرار گرفت.

انتقاد عضو شــورا به برخــی از مصوبات 
کمیسیون ماده 5

مهدیعباســیبهدســتوراتیکهدرجلســه
2مردادماهکمیســیونماده5بررســیشده،
پرداخت.اواشارهکرددرجلسه،۱۷بندبررسی
شــدکهتصمیمگیریدرخصوصبرخیازاین
بندهاراکــه3عنصربازنگریطــرحتفصیلی،
بازنگریطرحهایموضعیو...بودبهتصمیمات
بعدیموکولکردند.رئیسکمیسیونمعماری
وشهرسازیشورایشــهر،انتقاداتینسبتبه
اعطایسیاستهایتشویقیدربافتفرسوده
صرفادرمناطقشمالیتهران،استقرارجمعیت
۱5هزارنفریدراراضیدوشانتپهدرمنطقه۱3
بهدنبالتوافقصورتگرفتهبــاارتشواجرای

پروژهبوستانداشت.

تصمیم های کمیسیون ماده 5؛ مطابق طرح 
تفصیلی

پسازآن،معاونمعماریوشهرسازیشهرداری
تهراننســبتبهنکاتیکهعضوشــورایشهر
مطرحکرد،توضیحاتیرادرصحنشــوراارائه
داد.حمیدرضاصارمیدرپاسخگفت:تصمیمات
کمیسیونماده5کاملامنطبقبرطرحتفصیلی
است،تصمیماتمادرخصوصحداکثرتخصیص
25۰متریهاو3برابرو5برابرکردنآنصراحتا

درطرحتفصیلیآمدهاست.

اوادامهداد:5ســالرویطرحتفصیلیتهران
مطالعاتانجامشدوبراساسمصوبهکمیسیون
ماده5حداکثر۶۰هزارنفــرجمعیتبهتهران
اضافهمیشودمصیبتشــکلگرفتهدرتهران
درخصــوصکمبــودمســکنبهدلیلفشــار

تقاضاست.
معاونمعماریوشهرسازیشهرداریتهرانبا
اشارهبهاینکهاگرقرارباشددریکپروندهیکنفر
2۶۰۰میلیاردتومانسودببردبهتراستکههمه
ماپولهایمانراجمعکنیموبهآنسمتبرویم،
افزود:انبوهسازاندرچندروزگذشتهباوزیرراه
دیدارداشتندوعنوانکردندکهاساسابراساس
قیمتزمیندیگرساختوســازسودینداردو

تعدادصدورپروانههابهیکششمرسیدهاست.
صارمیگفت:باانتقالپادگاندوشانتپه۶معبر
بازگشاییمیشــودودرپادگانساصدحداقل
5محوربازگشاییمیشودمادرانتقالپادگانها
دنبالانتفاعنیســتیم،چراکهعلاوهبربازشدن
معابر،بهفضایسبزشهرتهراناضافهمیشود

ودرموردفرودگاهدوشــانتپهنیــزبایدبگویم
کهبنابرملاحظاتیکهشــخصشهردارتهران
داشتدســتبهفرودگاهنزدیم.برخیازاعضا،
پسازاســتماعصحبتهایرئیسکمیسیون
معماریوشهرســازیومعاونشهردار،نکاتی

راعنوانکردند.
  میثم مظفر، رئیس کمیته بودجه شورای 
شهر: دغدغهماعدالتاستولیاینکهزمینهایی
درشهرفریزشــودوکاربریآنراتعییننکنیم
همانطورکهبرایکورههــایآجرپزیکاربری
تعییننشد،درستنیست،درحالیکهمیتوان
برایسرانههایشهریوحتیبارگذاریهاییدر

اینمحدودهتعریفکنیم.
  مهدی پیرهادی، رئیس کمیســیون 
خدمات شهری شــورای شهر: اگرنوسازی
درتهرانروندکندیداشتهباشدآسیبجدی
متوجهشهرمیشود.روندنوسازیدرشهرتهران
درگذشتهبراساستصمیماتیبهگونهایپیش
رفتکهتولیدمســکندرتهرانصورتنگیرد

وهمینامرموجبافزایشقیمتمسکنشد.
 مهدی بابایی، رئیس کمیته ایمنی شورای 
شهر:۶5درصدپــادگاندوشانتپهبرایایجاد
سرانههایفضایســبزوایمنیدراختیارمردم
قرارمیگیرد.باندفرودگاهحفظمیشودکهاین
موضوعنشانازتوجهبهحوزهایمنیدارد.بایدبه

موضوعات،عادلانهترنگاهکنیم.
  احمد صادقی، رئیس کمیته شــفافیت 
شورای شــهر:کمیســیونمــاده5نهادی
قانونیاســت.طرحاینموضوعکــهاختیارات
اینکمیسیونبیشترازشوراستمنهمبهآن
اعتقاددارم،امابایدباارائهطرحولایحهوازطریق

مجلسپیگیرحلاینموضوعباشیم.
  ســیداحمد علــوی، رئیــس کمیته 
گردشگری شورای شهر:مااگرانتقاداتیبه
کمیسیونماده5داریم،درســتهماست،اما
موظفیماقداماتخوبــیراکهدرموردمحلات
کن،نفرآباد،کرمانواســلامآبادصورتگرفته

است،اعلامکنیم.

طرح تفصیلی؛ نقشه راه مدیریت شهری
جلسهعلنیدیروزشورایشهرتهرانبهبررسیمصوباتکمیسیونماده5اختصاصیافت

 فرناز محمدزادهگزارش
روزنامهنگار

مهم ترین اقدامات مدیریت شهری،کف مناطق رخ می دهد 
و همشهری در پی مطالبه گری از شهرداری های مناطق است 
تا مشــخص شــود هر منطقــه در هــر روز چــه اقدامــی انجام 

داده است.
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تصویب طرح بافت فرسوده در منطقه 21
محمدرضا پوریافر، شهردار منطقه ۲۱:  با پیگیری های انجام شده،طرح بافت فرسوده منطقه مصوب شده است 
و به زودی ابلاغ می شود. به این ترتیب شهرک های ویلاشهر، چیتگر شمالی و جنوبی و استقلال به محدوده بافت 
فرسوده اضافه می شوند. این خبر خوبی است که باعث ایجاد ظرفیت و استفاده از مشوق های نوسازی می شود.  

تأمین تاکسی برقی برای تهران
علیرضا زاکانی، شهردار تهران:  درخواست اول ما تامین ۵۰ هزار دستگاه خودرو برای تامین تاکسی برقی بوده است. 
ابلاغیه تبصره ۱۲ مورد بررسی قرار گرفته و با معاون وزیر نفت جلسه ای داشتیم و جدول تامین مالی را شهرداری 

آماده کرده  است. در همین راستا امروز »سه شنبه« قرارداد هزار دستگاه خودرو منعقد شد.

منطقه 
پیگیری صدور پروانه ساختمانی و تأ مین مسکن برای بیش از 3 هزار 11

و 4۰۰ نفر موضوعی است که در جلسه مشترک با مدیران منطقه این 
موضوع را پیگیری کردم.

سید محمدرضا موسوی

منطقه 
در راســتای توســعه آموزش هــای شــهروندی و اســتفاده از ظرفیــت 12

گردشــگری منطقه، تلاش کردیم  در یک برنامه ویژه زمینــه را  برای 
ایجاد گردشگری کودکان در منطقه ۱۲مهیا کنیم.

وحید رضا انارکی محمدی

منطقه 
روز گذشته مشغول راه اندازی یك پایگاه خدمات اجتماعی بودم كه 13

به منظور ارائه خدمات به افراد در معرض آســیب و آســیب دیدگان 
اجتماعی، در محله صفا، ناحیه یک منطقه ۱3 ایجاد شده است.

هادی علی احمدی

منطقه 
پروژه احداث پل همســطح ســواره رو بلــوار ابــوذر یکــی از پروژه های 14

مهم برای کاهش بار ترافیکی منطقه اســت و در همین راستا از این 
پروژه بازدید کردم.

امیر یزدی

منطقه 
نشســت هم اندیشــی  با مدیرکل هیات های رســیدگی بــه تخلفات 15

اداری روز گذشــته داشــتم و مشــکلات حریــم و غیره مــورد بحث  و 
بررسی قرار گرفت.

محمدی شیری

منطقه 
در جلســه کمیتــه ایمنــی در راســتای پیشــگیری از اتفاقــات و حوادث 16

غیر مترقبه  شــرکت کــردم و تبــادل آخریــن اطلاعات و زیرســاخت ها، 
بررسی محل های امدادی،معرفی سوله های مدیریت و ... صورت گرفت.

محمدامین سالاری پور

منطقه 
دوازدهمین جلسه کمیته فنی و نظارت منطقه ۱۷ را با حضور تمام 17

معاونان روز سه شنبه برگزار کردیم.

رضا سیفی

منطقه 
جلسه ستاد اربعین شهرستان ری روز گذشته با حضور همه متولیان 20

این شهرستان برگزار شد و وظایف كمیته های اجرایی در این جلسه 
مشخص شد.

رضا شنگی

منطقه 
دومین پویــش نفس های تــازه شــهر با هــدف حمایت از سیاســت 18

فرزند آوری و ترغیب خانواده ها بــه افزایش جمعیت در این منطقه 
برگزار شد. 

محمد جواد خسروی

منطقه 
روز گذشــته نشســت خبری با اصحاب رســانه برگزار شــد و مسائل 21

مختلف منطقه مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

رضا پوریافر

منطقه 
عصر روز سه شنبه سری به دانشگاه علامه طباطبایی زدیم و با اساتید 22

این دانشگاه جلسه دوستانه برگزار کردیم ، رایزنی های لازم برای تعاملات 
دوسویه و استفاده از ظرفیت علمی آن در منطقه ۲۲ انجام شد.

رضا شرفی

منطقه 
جلسه کمیته درآمد به منظور تبادل نظر جهت وضعیت درآمدی 1

برگزار شــد، شــرکت کردم در ایــن نشســت برنامه ریزی هــای لازم 
انجام شد.

سیدمهدی صباغ

منطقه 
برگزاری جلسه ستاد اربعین، مهم ترین اقدام روز گذشته ام بود که 5

مقرر شد 4۰۰ كارگر خدمات شهری و تعدادی از همكاران داوطلب 
جهت خدمت رسانی به زائران به مرز مهران اعزام شوند.

احسان شریفی

منطقه 
برگزاری همایش مقاومت اسلامی منطقه 3 تهران در دستور كار بود 3

كه روز گذشته با تجلیل از خانواده معظم شهدای مقاومت اسلامی 
و حضور مسئولان منطقه در مسجد حسینیه ارشاد برگزار شد.

حمید جوانی

منطقه 
جلســه ای  با حضور خیرین و روســای تشــکل ها برگــزار کردیم و هر 7

یک ایده هــا و نظرات خــود را درباره افزایش مشــارکت های مردمی  
ارائه دادند. 

نصرالله آبادیان

منطقه 
تفاهم نامه همکاری مشترک بین شهرداری منطقه۹ با مرکز تهران 9

هوشمند و سازمان املاک و مستغلات را امضا کردم .

محمدرحیم مرتضوی

منطقه 
نشســتی با کمیته اجرایی شــهر دوســتدار کودک داشــتیم و در این 2

جلسه مقرر شد بوستان ستارخان، به عنوان بوستان الگوی دوستدار 
کودک معرفی شود.

مهدی صالحی

منطقه 
از روند پیشرفت بیش از ۹ پروژه منطقه، از جمله پروژه انتقال پساب 6

تصفیه خانه شهرک غرب به منطقه، همراه ســرای پناه، شهردخت 
ایرانشهر و ... به همراه اعضای شورا بازدید کردیم. 

مرتضی روحانی

منطقه 
برگزاری جلسه ستاد اربعین، مهم ترین اقدام روز گذشته ام بود  و 4

فعالیت این ستاد رسما آغاز شد.

علی اصغر کمالی زاده

منطقه 
همه هم و غم ما در این روزها  راه اندازی حسینیه کودک است که علاوه 8

بر کودکان، فعالیت های معرفتی برای مادران در آنجا انجام می شود. 
از این رو هماهنگی های لازم را برای فعالیت موکب زینبیه انجام دادم.

فاطمه تنهایی

منطقه 
برگزاری جلســه دیدار بــا شــهروندان مهمتریــن دســتورکار روز 10

سه شنبه بود و از نزدیک پاسخگوی مطالبات مردم بودم.

مهدی اخ الصنایع

منطقه 
تورج فرهادی19

عدم  پاسخگویی


